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ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α

 Από το πρακτικό της 16ης/2011 συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου
         Αρ. αποφάσεως : 221

Περίληψη: «Έγκριση δαπάνης και ψήφιση πίστωσης για το κόστος μεταφοράς μαθητών 
                      από την Αφαία σε Σχολεία του Δήμου μας (Κουνέλια, Δαφνί).»

       Στο Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την  31η του μήνα Αυγούστου του 
έτους  2011  ημέρα  της  εβδομάδας Τετάρτη  και  ώρα  19:00  μ.μ. συνήλθε  σε  Τακτική 
Συνεδρίαση το  Δημοτικό  Συμβούλιο  κατόπιν  της  με  αριθμ.  πρωτ.  27036/26-08-2011 του 
Δήμου εγγράφου προσκλήσεως του Προέδρου, που επιδόθηκε σε κάθε μέλος στις 26-08-2011 
στον Δήμαρχο σύμφωνα με τo άρθρο 67 του Ν. 3852/2010 και δημοσιεύτηκε στο Δημοτικό 
Κατάστημα. 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί συνόλου τριάντα 
τριών (33) μελών βρέθηκαν παρόντα τριάντα (30)  μέλη ήτοι :   

Π α ρ ό ν τ ε ς

1 Ε.Καμπόλη 10. Ε. Λιάπης 19.Ν.Παναγιωτάτος 28.Μ.Σελέκος 
2 Α. Λυμπέρης 11.Δ.Χαντζή-Πανταζοπούλου 20.Ι.Θεοτοκάς 

Απών
29.Β. Παντελάρος

3.Μ. Λιακόπουλος 12.Η. Περιμένης    21.Δ. Τσατσαμπάς 30.Ε.Γκούσκου 
4 Ι. Κέντρης 13.Δ. Δούμουρα  22. Α. Μποζίκας 31. Κ.Βορέας
5.Ε. Τοκατλίδη 14.Α.Βουρλούμης 23.Κ. Φουρλής 32.Κ. Ασπρογέρακας
6.Φ. Θεοδωρακόπουλος    15.Λ. Γιαννακόπουλος 24.Α.  Μπούτση 

Απούσα 
33.Κ. Φουντούλης

7 Σ. Μπαλοδήμας    16. Κ. Αδαμοπούλου 25.Μ. Γιαννάκος 
8.Α. Θεοφίλης 17 Α. Πασπαλιάρης Απών 26.Α. Πανόπουλος 
9.Π. Καραβίτης 18.Φ. Μαραβέλιας   27.Σ. Βαρυτιμιάδης

Στη  διάρκεια  της  αριθμ.  220  απόφασης,  απεχώρησε  ο  Δημοτικός  Σύμβουλος  κ.  Σ. 
Βαρυτιμιάδης  ο οποίος δεν έλαβε μέρος στην λήψη αυτής και των πέραν αυτών αποφάσεων. Εν 
συνεχεία, κατά τη διάρκεια της λήψης της αριθμ. 222 απόφασης απεχώρησε και ο Δημ. Σύμβουλος 
κ. Φουντούλης Κ.

                    Ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.

   Ο Δήμαρχος  Δημήτρης Μαραβέλιας  συμμετείχε στη συνεδρίαση.



Ο Πρόεδρος της Δ.Ε.Π. κ. Α. Βουρλούμης εισηγούμενος το θέμα είπε τα εξής:
Όπως γνωρίζετε, ο Δήμος μας κάθε χρόνο μισθώνει πούλμαν προκειμένου να εξασφαλίσει 

την  ασφαλή  και  έγκαιρη  μεταφορά  των  μαθητών  από  την  Αφαία-Σκαραμαγκά  στο  11ο 
Νηπιαγωγείο-6ο Δημοτικό Σχολείο στο Δαφνί και στο 3ο Γυμνάσιο στα Κουνέλια.

Ειδικά  φέτος  είναι  επιτακτική  η  ανάγκη  της  μίσθωσης  του  πούλμαν  με  δεδομένο  ότι 
πρόσφατα καταργήθηκαν τέσσερεις λεωφορειακές  γραμμές του ΟΑΣΑ. Επιπρόσθετα, η Δημοτική 
Συγκοινωνία δεν μπορεί να καλύψει τις πρόσθετες αυτές ανάγκες, για τη μεταφορά των μαθητών, 
δεδομένου οτι ο περιορισμός των προσλήψεων (οδηγών) το καθιστά αδύνατο.

 Οι μετακινούμενοι μαθητές ανέρχονται σήμερα συνολικά σε 50 και σε κάθε περίπτωση ο 
Δήμος μας οφείλει να συνεχίσει να προσφέρει τη συγκεκριμένη υπηρεσία.

Με τις νεότερες εγκυκλίους 38 και 39/2011 του Υπουργείου Εσωτερικών, δίνονται νέες 
οδηγίες για τον χειρισμό του θέματος, ενόψει έκδοσης νέας ΚΥΑ.

Επίσης,  αναφέρεται η δέσμευση χρηματοδότησης από το Υπουργείο Εσωτερικών για το 
μεταφορικό έργο. 

Κατά συνέπεια, για την αντιμετώπιση του θέματος και αφού ληφθούν υπόψη οι πιεστικές 
προθεσμίες, πρέπει να δοθεί η έγκριση της σχετικής δαπάνης (35.000,00 €), ώστε να προχωρήσει 
άμεσα η προβλεπόμενη διαδικασία.

Καλείται λοιπόν το Σώμα, να  πάρει απόφαση πάνω στο θέμα αυτό. 

     Ο Πρόεδρος της Δ.Ε.Π.
               Αναστάσιος Βουρλούμης

Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού άκουσε την εισήγηση  του Προέδρου της Δ.Ε.Π., συζήτησε 
διεξοδικά το θέμα, για το οποίο και διατυπώθηκαν οι απόψεις των Δημοτικών Συμβούλων, όπως 
αναλυτικότερα αναγράφονται στα πρακτικά. 

Κατά  τη  διάρκεια  της  συζήτησης  ο  Επικεφαλής  της  Δημοτικής  Παράταξης  «Λαϊκή 
Συσπείρωση», κ. Μ. Σελέκος, δήλωσε ότι επειδή το κόστος της μεταφοράς των μαθητών είναι 
μεγάλο θα ήταν προτιμότερο η μεταφορά να γίνεται με δημόσια ή δημοτικά μεταφορικά μέσα και 
γι’ αυτό το λόγο καταψηφίζει το συγκεκριμένο θέμα.

Συνεπώς, μετά την ολοκλήρωση της συζήτησης το Δημοτικό Συμβούλιο,  

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ
 κατά πλειοψηφία (25) υπέρ (4) κατά 

Εγκρίνει  τη  δαπάνη και  ψήφιση  πίστωσης  για  το  κόστος  μεταφοράς  μαθητών από την 
Αφαία σε Σχολεία του Δήμου μας (Κουνέλια, Δαφνί). Το κόστος της δαπάνης θα ανέλθει στο ύψος 
των 35.000 € και θα βαρύνει τον Κ.Α. 15.6162.0001 του προϋπολογισμού του Δήμου.

                ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ    Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ       ΤΑ ΜΕΛΗ
  (Υπογραφή)             (Υπογραφή)          (Υπογραφές)

Ακριβές Αντίγραφο
Χαϊδάρι, 01-09-2011
       Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ

ΔΗΜΗΤΡΗΣ  ΜΑΡΑΒΕΛΙΑΣ 


